
Kedves Elnökség! 

 
Összegzem az előző elnökségi óta a fejleményeket: 

• rendben lezajlott az OCSB A liga és az Ifi OB 

• a második meghallgatás is megtörtént a főtitkári pozícióra, elkészítettem a 
próbafeladatokat, amit Bálint és Balázs véleményez 

• Olivér szállítja a köveket Debrecenbe és Sátoraljaújhelyre 

• a pályán lévő szövetségi tároló rendberakása folyamatban van, hogy 
minden egységesen egy helyszínen legyen 

• kértem ajánlatot  promóciós és videós anyag készítésre (egyebek között 
beszéljük át) 

• az EMMI felzárkóztatási szerződés részünkről aláírásra került 

• a DORKO-s elosztási javaslatot elfogadtátok, így az ifi Ob lezártával 
elkezdem intézni a ruházat rendelését és kiosztását 

• a kerekesszékes költségterv módosítás lassan halad előre, várjuk, hogy 
Dóri és Olivér küldje a kész verziót 

• őszi kitelepülős rendezvények lezajlottak, a vírus miatt végül csak kettő 
lett megtartva 

Üdv, 
Anna  
 

https://3.basecamp.com/3607951/buckets/7402368/todos/3060703774
https://3.basecamp.com/3607951/buckets/7402368/todos/3060693873

